

Letter by the workers in charge in France and Belgium

Sep 5

Monday, Sept. 4, 2023

(The translation in English is approximate. The original letter was in French)

"Several of you in France and in Belgium will now have heard of the very serious and very sad sins that were committed by members of our ministry in North America, as well as in other countries of the world. These events are causing an outcry amongst us, to the point of shaking a good number of our brothers and sisters.

We will not attempt to defend what is indefensible, and want to assure you that we absolutely condemn such acts. If such crimes were to be committed here amongst us, we would treat them with the most firmness / decisiveness.

If someone amongst you in France or in Belgium has any concerns or questions regarding this, we invite you to get in touch with me or any of the FR/BE staff.

More than ever, the scriptures are a source of direction, comfort and balance for us. More than ever, we see that the simple message of the gospel is important and healthy for our souls, and we plead with you that you would grasp all possible opportunities to listen to the gospel, and generally speaking, to seek to be present in all meetings.

The enemy of our soul wants to sow doubt, fear and mistrust, but in brotherly fellowship, God gives us everything that contributes to the health of our soul and of the soul of our children.

With our brotherly greetings.

Letter in French:

Lettre des serviteurs responsables en France/Belgique - lundi 4 septembre 2023

"Plusieurs d'entre vous en France et en Belgique aurait eu vent maintenant des péchés très graves et très tristes qui ont été commis par certains membres de notre ministère en

Amérique du Nord, et dans d'autres pays du monde aussi. Ces évènements provoquent un tollé parmi nous, au point d'ébranler un certain nombre de frères et sœurs.

Nous n'allons pas essayer de défendre l'indéfendable et voulons vous assurer que que nous condamnons absolument de tels agissements, et que si de tels crimes devaient se produire parmi nous ici que nous ne manquerions pas de les traiter avec la plus grande fermeté.

Si quelqu'un parmi vous en France ou en Belgique a des soucis ou des questions à ce sujet, nous vous prions de bien vouloir vous mettre en contact avec moi, ou avec n'importe quel membre de notre équipe en FR/BE.

Plus que jamais les écritures sont une source de direction, de réconfort et d'équilibre pour nous. Plus que jamais, nous voyons que le simple message de l'évangile est important et sain pour nos âmes, et nous vous supplions de profiter de toutes les occasions possibles d'écouter l'évangile quand cela se présente à vous, et d'une manière générale de chercher à être présents dans toutes les réunions.

L'ennemi de notre âme veut semer le doute, la crainte et la méfiance, mais dans la communion fraternelle, Dieu nous donne tout ce qui contribue à la santé de nos âmes et celles de nos enfants.

Veillez recevoir nos salutations bien fraternelles